

## ملاحة تحقق صافي ربح بقيمة 1.058 مليار ريال قطري للأشهر التسعة المنتهية في 30 سبتمبر 2025، بزيادة قدرها 15% مقارنة بالفترة نفسها من عام 2024

29 أكتوبر 2025 - الدوحة، قطر - أعلنت شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق. ("ملاحة") اليوم عن نتائجها المالية للأشهر التسعة المنتهية في 30 سبتمبر 2025.

### المؤشرات المالية الرئيسية:

- بلغت الإيرادات التشغيلية 2.46 مليار ريال قطري للأشهر التسعة المنتهية في 30 سبتمبر 2025، مقارنة مع 2.13 مليار ريال قطري لنفس الفترة من عام 2024
- بلغت الأرباح التشغيلية 516 مليون ريال قطري للأشهر التسعة المنتهية في 30 سبتمبر 2025، مقارنة مع 445 مليون ريال قطري لنفس الفترة من عام 2024
- بلغ صافي الربح 1.058 مليار ريال قطري للأشهر التسعة المنتهية في 30 سبتمبر 2025، مقارنة مع 917 مليون ريال قطري لنفس الفترة من عام 2024
- بلغت ربحية السهم 0.93 ريال قطري للأشهر التسعة المنتهية في 30 سبتمبر 2025، مقارنة مع 0.81 ريال قطري لنفس الفترة من عام 2024

ارتفع صافي ربح ملاحة البحرية واللوجستية بمقدار 6 مليون ريال قطري مقارنة بالفترة نفسها من عام 2024، مدفوعة بتحسين الأداء من المشروع المشترك لعمليات الميناء.

ارتفع صافي ربح ملاحة للغاز والبتروكيماويات بمقدار 115 مليون ريال قطري مقارنة بالفترة نفسها من عام 2024، مدعوماً بمكاسب لمرة واحدة بقيمة 84 مليون ريال قطري من بيع ناقلتي الغاز الضخمتين في الربع الثالث من عام 2025، والنتائج القوية من شركاتنا الزميلة.

ارتفع صافي ربح ملاحة لخدمات دعم المنصات البحرية بمقدار 61 مليون ريال قطري مقارنة بالفترة نفسها من عام 2024، مدفوعاً بنمو حجم أعمال المشاريع وزيادة السعة الناتجة عن السفن الجديدة.

انخفض صافي ربح ملاحة كابيتال بمقدار 41 مليون ريال قطري مقارنة بالفترة نفسها من عام 2024، نتيجة لانخفاض إيرادات توزيعات الأرباح في وحدتنا الاستثمارية بسبب توزيعات أرباح إضافية لمرة واحدة وغير متكررة تم صرفها في منتصف عام 2024 ضمن محفظة الأسهم المحلية لدينا.

انخفض صافي دخل ملاحة للتجارة بمقدار 1 مليون ريال قطري مقارنة بالفترة نفسها من عام 2024، ويرجع ذلك إلى انخفاض مبيعات وإصلاحات المعدات الثقيلة.

وستقوم الشركة بعقد مكالمة جماعية للمستثمرين يوم الخميس الموافق 30 أكتوبر 2025 في تمام الساعة 2:00 ظهراً بتوقيت الدوحة، لمناقشة نتائجها. يمكن المشاركة في هذه المكالمة الجماعية عبر الهاتف عن طريق الاتصال بالرقم المجاني في قطر: "00 800 101 734" وإدخال معرف المؤتمر التالي: 1826750. يمكن العثور على مزيد من المعلومات على موقعنا الإلكتروني [www.milaha.com](http://www.milaha.com).



## نبذة عن ملاحة

تأسست ملاحة في يوليو 1957 كأول شركة مساهمة عامة مسجلة في قطر، بسجل تجاري (رقم 1). تمتلك ملاحة وتدير أسطولاً متنوعاً من السفن لقطاع النفط والغاز البحري، والنقل البحري للغاز والمنتجات البترولية والحاويات. كما أنها تشارك في تقديم الخدمات اللوجستية وخدمات الوكالات البحرية والشحن وإدارة المستودعات. بالإضافة إلى ذلك، تدير ملاحة حوض بناء السفن ولديها استثمارات كبيرة في العقارات وسوق رأس المال بما في ذلك إدارة الموانئ.

اسم الكيان القانوني المدرج في بورصة قطر هو "Qatar Navigation Q.P.S.C" (QNNS).

لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة موقع الشركة على [www.milaha.com](http://www.milaha.com).

لمزيد من التفاصيل، يرجى الاتصال بـ:

## علاقات المساهمين

هاتف: +974 4494 9606 ; فاكس: +974 4483 3244

البريد الإلكتروني: [raikhalifa@milaha.com](mailto:raikhalifa@milaha.com)

## مكتب الاتصال المؤسسي

هاتف: +974 4494 9506 ; فاكس: +974 4483 3244

البريد الإلكتروني: [CorporateComms@milaha.com](mailto:CorporateComms@milaha.com)



## **Milaha Reports QR 1.058 billion in Net Profit for the Nine Months Ended Sep 30, 2025, up 15% Compared to the Same Period in 2024**

**Doha, Qatar – 29 October 2025:** Qatar Navigation Q.P.S.C. (Milaha), has announced today its financial results for the nine months ended September 30, 2025.

### **Key financial highlights:**

- Operating revenues of QAR 2.46 billion for the nine months ended September 30, 2025, compared to QR 2.13 billion for the same period in 2024
- Operating profit of QAR 516 million for the nine months ended September 30, 2025, compared to QAR 445 million for the same period in 2024
- Net profit of QAR 1.058 billion for the nine months ended September 30, 2025, compared to QAR 917 million for the same period in 2024
- Earnings per share increased to QAR 0.93 for the nine months ended September 30, 2025, compared to QAR 0.81 for the same period in 2024

**Milaha Maritime & Logistics'** net profit increased by QAR 6 million compared to the same period in 2024, driven by improved results in our port operations joint arrangement.

**Milaha Gas & Petrochem's** net profit increased by QAR 115 million compared to the same period in 2024, boosted by an QAR 84 million one-time gain on the sale of our two very large gas carriers (VLGC's) in the third quarter of 2025, and strong results from our associate companies.

**Milaha Offshore's** net profit increased by QAR 61 million compared to the same period in 2024, driven by increased project activity and new vessel capacity.

**Milaha Capital's** net profit decreased by QAR 41 million compared to the same period in 2024, mainly resulting from reduced dividend income in our investment unit, stemming from a one-time additional mid-year payout in 2024 within our local equities portfolio.

**Milaha Trading's** bottom line decreased by QAR 1 million compared to the same period in 2024, due to decreased sales and repairs of heavy equipment.

The company will conduct an investor conference call on Thursday, October 30 at 2:00 pm Doha time, to further discuss its results. The conference call can be accessed by telephone by dialing "00 800 101 734" and entering the Conference ID: 1826750. Further information can be found on our website [www.milaha.com](http://www.milaha.com).

-END-



## **About Milaha**

Milaha was established in July 1957 as the first public shareholding company registered in Qatar, with Commercial Registration (No. 1). Milaha owns and operates a diverse fleet of vessels for the offshore oil and gas sector, and for the marine transportation of gas, petroleum products, and containers.

It is also involved in providing logistics services, agency services, freight, and warehouse management. Additionally, Milaha operates a shipyard and has significant real estate and capital market investments including port management.

The legal entity name listed on Qatar Stock Exchange is “Qatar Navigation Q.P.S.C” (QNNS).

For more information, please visit the company's website at [www.milaha.com](http://www.milaha.com).

For further details, please contact:

### **Shareholder Relations:**

Tel: +974 4494 9606; Fax: +974 4483 3244

Email: [ralkhalifa@milaha.com](mailto:ralkhalifa@milaha.com)

### **Corporate Communications Department:**

Tel: +974 4494 9506 Fax: +974 4483 3244

Email: [CorporateComms@milaha.com](mailto:CorporateComms@milaha.com)